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Ülés száma: 1/64-12/2013. 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

készült a bizottság 2013. május 21-én 
15.00 órakor kezdődő nyilvános üléséről 

 
 
Helye:  XV. kerületi Polgármesteri Hivatal (1153 Bp., Bocskai u. 1-3.) Díszterem 
 
 
5 fő bizottsági tag (Bencsics Lászlóné, Gyurkovics Miklós, Németh Angéla, Tóth Imre, 
Pénzes Imréné) 
Jelen vannak (5 fő):  
(Bencsics Lászlóné, Gyurkovics Miklós, Németh Angéla, Tóth Imre, Pénzes Imréné) 
 
Meghívottak:  
László Tamás polgármester, Vizér Klára alpolgármester, Dr. Novák Ágnes alpolgármester, 
Bitvai Nándor alpolgármester, Juhászné dr. Baráth Márta jegyző, Vargáné dr. Kalán Ilona 
aljegyző, a Jegyzői Kabinet vezetője, Dr. Sárosi Magdolna a Polgármesteri Kabinet vezetője, 
Aradi Gizella a Közgazdasági Főosztály vezetője, Reiszné Naszádi Magdolna 
Intézményfelügyeleti és Humán Főosztály vezetője, Herczeg István a Köznevelési, 
Közművelődési és Sport Osztály vezetője, dr. Trinn Miklós a Jogi és Szervezési Osztály 
vezetője, dr. Pongor Lilla jogász. 
Jelen vannak:  
Dr. Sárosi Magdolna a Polgármesteri Kabinet vezetője, Aradi Gizella a Közgazdasági 
Főosztály vezetője, Böröczfy Ferenc a Gazdálkodási Osztály vezetője, Reiszné Naszádi 
Magdolna Intézményfelügyeleti és Humán Főosztály vezetője, Herczeg István a Köznevelési, 
Közművelődési és Sport Osztály vezetője, dr. Trinn Miklós a Jogi és Szervezési Osztály 
vezetője, dr. Pongor Lilla jogász. 
 
  
További meghívottak:  
Tyukász Tamás Tankerületi Igazgató, Dr. Sólyom Olimpia a XV. kerületi Önkormányzat 
Egészségügyi Intézményének főigazgató főorvosa, Dr. Kovács Imre a Gazdasági Működtetési 
Központ főigazgatója, Soha Péter a Gazdasági Működtetési Központ gazdasági igazgatója, 
Bárkai Katalin a Gazdasági Működtetési Központ szervezési igazgatója, Tóth Lajos a 
Csokonai Művelődési Központ igazgatója. 
Jelen vannak:  
Tyukász Tamás Tankerületi Igazgató, Bene Attila a Gazdasági Működtetési Központ műszaki 
igazgatója, Tóth Lajos a Csokonai Művelődési Központ igazgatója. 
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Többcélú Intézmények: 
Ábri László a Dózsa György Gimnázium igazgatója, Rozsáli Oszkár a Kontyfa Középiskola 
és Általános Iskola igazgatója, Bäckné Kremm Andrea a László Gyula Gimnázium és 
Általános Iskola igazgatója, Zádoryné Leiner Erika a Száraznád Nevelési-Oktatási Központ 
igazgatója. 
Általános Iskolák: 
Varga László a Czabán Általános Iskola igazgatója, Csörgő Mária a Hartyán Általános Iskola 
igazgatója, Kovács Tibor a Károly Róbert Általános Iskola igazgatója, Selényiné Stier Márta 
a Kolozsvár Általános Iskola igazgatója, Rónáné Helle Mária a Neptun Általános Iskola 
igazgatója, Frák Erika a Pestújhelyi Általános Iskola igazgatója, Bikfalvi Borbála a 
Rákospalotai Kossuth Lajos Általános Iskola igazgatója, Gressó Tiborné a Szent Korona 
Általános Iskola vezetője. 
Óvodák: 
Kissné Zachar Piroska az Ákombákom Óvoda vezetője, Balogh Ildikó a Hartyán-Árendás 
Összevont Óvoda vezetője, Veress Szilvia a Micimackó Óvoda vezetője, Hajas Lászlóné a 
Molnár Viktor Óvoda vezetője, Turóczyné Ungvári Edit a Mosolykert Óvoda vezetője, 
Hovanyecz Katalin a Mozdonyvezető Óvoda vezetője, Nagyné Pácza Erika a Napsugár 
Összevont Óvoda vezetője, Neboda Katalin a Palotai Vadvirág Óvoda vezetője, Csörgőné 
Bánhalmi Éva a Pestújhelyi Óvoda vezetője, Végváriné Kékhegyi Erika a Rákospalotai 
Hetedhét Óvoda vezetője, Balla Béláné a Rákospalotai Kertvárosi Óvoda vezetője. 
Jelen vannak:   
Ábri László a Dózsa György Gimnázium igazgatója. 
 
Alapítványok: Bácskai Endre az 56-os Szövetség XV. ker. Szervezete, Alapítvány a 
Holnapért, Alapítvány a MÁV telepi iskoláért, Alapítvány az Ifjúság Tánc- és Zeneművészeti 
Nevelésért, Alapítvány a XV. Molnár Viktor u. 94-96. alatti óvoda támogatásáért, 
Aranyszamár Művészeti és Kulturális Egyesület, Artkontúr Művészeti és Kulturális 
Egyesület, ATHOSZ Művészeti-Közéleti és Irodalmi Társaság, A Holnap Egészséges 
Gyermekeiért Alapítvány, Az Egészségesebb, Esztétikusabb Környezetért Alapítvány, 
ÁBÉCÉ Egyesület a Gyermekért, Biondo Bike Club, Budapest XV. Kerületi Gazdakör, 
Budapest XV. Kerületi Idősek és Nyugdíjasok Egyesülete, Civil Mozgalom XV. kerületi 
Szervezete, CIVITALIS Egyesület, ClubNetCet Internetes Ismeretterjesztő Egyesület, 
CORTEX Alapítvány az Agysérültek Rehabilitációjáért, Csutkababa Alapítvány, 
Egészségőrző Egyesület, Együtt a Gyermekekért, Az Egészségért Alapítvány, Együtt 
Újpalotáért Kulturális és Szociális Érdekképviseleti Egyesület, Első Magyar Gó Egyesület 
Pestújhely, Energia Információs Központ Egyesület, Ép Lélek, Egészséges Test Alapítvány, 
Értelmes Életért Alapítvány, Észak-Pesti Környezetvédelmi Kulturális és Szabadidősport 
Egyesület, Északi Fény Természetjáró Egyesület, Európai Hátrányos Helyzetűek Közhasznú 
Egyesülete, Fitness Duo Iskola Oktatási és Sport Alapítvány, Forrás – Bogács Alapítvány, 
Garabonciás Egyesület, Gondoskodás Gyermekeinkért Alapítvány, Hálózat a Kultúráért, 
Művészetért Egyesület, Hartyán Alapítvány Az Iskoláért, Hartyán Diáksport Egyesület, 
Hátrányos Helyzetűek Alternatív Műhelye (HÁTHA), Hét Galamb Alapítvány, Hétszínvilág 
Transz-Perszonális Egyesület, Hétszín-Virág Alapítvány a XV. kerületi Bölcsődékért, Holnap 
már Késő Környezetvédelmi Alapítvány, Hosszútávú Egészségmegőrző Program Közhasznú 
Egyesület, Ifjúsági Caritas Egyesület, Inthos Nemzetközi Kórház Hálózat Alapítvány, Jézus 
Szíve Alapítvány, Jövőt Álmodunk Egyesület, Kavicsosi Deák Alapítvány, Kegyelem 
Alapítvány, Kinizsi TTK, Kontyfa Sportiskola, Korona Művelődési Kulturális és Oktatási 
Alapítvány, Korszerű Tudással Építsd a Jövődet Alapítvány, Közbizalom Közhasznú 
Egyesület, Közbiztonsági Polgárőr Közhasznú Egyesület, Középpont Mentális Egészségvédő 
Egyesület, „KUCI” Kisállatmenhely Alapítvány, Kultúrműhely Alapítvány, Kurimszy Sándor 
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Emlékalapítvány, LABE XV. kerületi Szervezete, Legea-Bulldózerek Unihockey Club 
Budapest, Lehetőség a Rászorulóknak Alapítvány, MDOSZ H-1 Rákospalotai Madárbaráti 
Egyesület, Magyar Kerékpárosklub, Magyar Politikai Foglyok Szövetsége, Magyar Szinergia 
Ház Közhasznú Egyesület, Magyar Vöröskereszt XV. Kerületi Szervezete, Magyarok 
Szövetsége Egyesület, Magyarországi Szocialista Romák Szervezete (MSzRSz), MÁV Telep 
Baráti Köre KHE, MEASZ – Összefogás a Demokráciáért, Meixner Alapítvány, Micimackó 
és Természet Alapítvány, Mini Manó Alapítvány, Mozgássérültek BP-i Szervezetének 
Rákospalotai Tagszerve, Munkarend Alapítvány, Nagycsaládosok Újpalotai Egyesülete, 
Nagyot Ugró Tinik Rohanó Ifjú Fiúk Edző Raja, Nádastóparki Óvodai Alapítvány,  Neptun 
Diáksport Egyesület, NIHON Újpalotai Sportegyesület, Nyírpalota Társaság, Nyitott 
Gondolkodók Egyesülete, Nyugodt Holnap Alapítvány, Nyújtsd a Kezed Alapítvány, 
Országos Gyermekvédő Liga, Orvosi Kamara XV. Kerületi Szervezete, Otthon Segítünk 
Alapítvány, Őszirózsa Alapítvány, Palotai Kincsőr Alapítvány, Palota Röplabda Sport Klub, 
Palotai Csokonai Asztali Labdarúgó Egyesület, Palotai Önvédelmi Védegylet, Palotai 
Polgárőrség, Palotai Sporthorgász Egyesület, Paulay Alapítvány, Páskomliget 
Szenvedélymentes Klub, Periféria Alapítvány, Perspektíva Nova Egyesület, Perspektíva 
Kulturális és Segítő Egyesület, Pestújhelyi Iskoláért Egyesület, Pestújhelyi Kertbarát 
Egyesület, Pestújhelyi Pátria Közhasznú Egyesület, Pestújhelyi Sport Club, Polgári 
Érdekképviseleti Egyesület, POFOSZ- Magyar Politikai Fogyok Szövetsége, Pro Minor 
Egyesület a Gyermekekért, Pro Scola Gregorius Dózsa Alapítvány, Rákospalota a Mi 
Otthonunk Egyesület, Rákospalota-Pestújhely-Újpalota Kiemelten Közhasznú 
Környezetvédelmi Közalapítvány, Rákospalota – Pestújhely – Újpalota Közrend és 
Vagyonvédelmi Kiemelten Közhasznú Közalapítvány, Rákospalota Kolozsvár DSE, 
Rákospalotai Szilas Néptáncegyüttes Egyesület, Rászorulókat Támogatók Egyesülete, ROM-
SOM Cigány Kulturális és Hagyományőrző Szervezet, Sclerosis Multiplex Budapesti 
Egyesület, Segítsd az Iskoládat! Közhasznú Egyesület, Sportiskola Sportegyesület, Szabó 
MIklós Lelki Pásztor Szellemi Hagyatékát Őrző Alapítvány, Szertelen-Kék Alapítvány, 
Szilvássy Andor Barlangkutató Egyesület, Szociális és Rehabilitációs Alapítvány, Szolidáris 
Kisnyugdíjasok Egyesülete, Szövőgyár utcai Óvoda Gyermekeiért Közhasznú Alapítvány, 
SZÖVTÁRS Egyesület, Szülők, Tanítványok a Kolozsvár úti Iskoláért Alapítvány, Támogasd 
a Rászorulókat Alapítvány, Tavasz Kórus Alapítvány, Toronyhír Újpalotai Média Alapítvány, 
Tündérképző Egyesület, UJPA STOMA Klub Egyesület, Újpalotaiak Baráti Köre Művelődési 
és Érdekvédelmi Egyesület, Újpesti Torna Egylet, Unilever Tömegsport Egyesület, Viperák 
Amerikai Futball Egyesület, VIVA VOCE Alapítvány, Viwal Tanoda Kézműveseket Képző 
Közhasznú Egyesület, XV. kerületi Cukorbetegek Klubja, XV. kerületi Köztisztviselők 
Sportegyesülete, Zene-Tánc-Mozgás Kulturális Egyesület, Zuglói Ilco Egyesület, BKIK XV. 
kerületi Szervezete. 
Jelen vannak: -- 
 
A bizottság  ülésén részt vett Paulusz Katalin  jegyzőkönyvvezető.  
 
 
 
   Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Köszönti a jelenlévőket, 
megállapítja, hogy a bizottság 5 fő jelenlétével határozatképes, az ülést megnyitja.  Ismerteti a 
meghívó szerinti napirendi javaslatot az alábbiak szerint:  

1. Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 
Önkormányzat 2013. évi költségvetésének I.  módosításáról (Ikt.sz. 1/79-166/2013. sz. 
anyag)            
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2. Előterjesztés a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit 
Korlátolt Felelősségű Társaság  Alapító Okirata módosításáról (Ikt.sz. 1/79-155/2013. 
sz. anyag)   

3. Előterjesztés az önkormányzati rendezvények szervezéséről és az ahhoz kapcsolódó 
feltételek biztosításáról (Ikt.sz. 1/79-161/2013. sz. anyag) 

4. Előterjesztés a testvérvárosi kapcsolatok újjáalakításának eredményeiről (Ikt.sz. 1/79-
153/2013. sz. anyag)   

5. Előterjesztés a képviselő-testület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról 
szóló 28/2012.(VII.2.) önkormányzati rendelet és az egyes képviselő-testületi 
hatáskörök átruházásáról és egyes hatáskörök megállapításáról szóló 27/2011. (V.31.) 
önkormányzati rendelet módosításáról (Ikt.sz. 1/79-148/2013. sz. anyag)  

6. Előterjesztés az egyes képviselő-testületi hatáskörök átruházásáról és egyes 
hatáskörök megállapításáról szóló 27/2011. (V.31.) önkormányzati rendelet 
módosításáról (Ikt.sz. 1/79-149/2013. sz. anyag)      

7. Előterjesztés a XV. kerületi Önkormányzat vagyonáról, a vagyongazdálkodás 
szabályairól szóló rendelet megalkotásáról (Ikt.sz. 1/79-163/2013. sz. anyag)  

8. Előterjesztés az Egészségügyi Intézmény 2013-2017. évi szakmai fejlesztési 
programjáról (Ikt.sz. 1/79-142/2013. sz. anyag) 

9. Előterjesztés: Beszámoló a Zsókavár utcai házi orvosi rendelőben kialakítandó 
gyógyszertárral kapcsolatban folytatott tárgyalásokról (Ikt.sz. 1/79-143/2013. sz. 
anyag) 

10. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat által alapított 
elismerések adományozásáról szóló 24/2012. (VI. 6.) önkormányzati rendelet 
módosításáról (Ikt.sz. 1/79-147/2013. sz. anyag)     

11. Előterjesztés a Károly Róbert Általános Iskola Bogáncs utcai tornaterem TAO-
forrásból történő harmadik fél általi részleges felújításáról (Ikt.sz. 1/79-173/2013. sz. 
anyag) 

12. Előterjesztés a XV. kerületben, a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ 
fenntartásában működő iskolák intézményvezetői szakmai véleményének 
megismeréséről (Ikt.sz. 1/79-174/2013. sz. anyag) 

13. Előterjesztés a XV. kerületi Önkormányzat fenntartásában működő intézményekben 
dolgozó közalkalmazottak jutalmazásáról (Ikt.sz. 1/79-157/2013. sz. anyag) 

14. Előterjesztés a 2012/2013. nevelési-oktatási év tapasztalatairól (Ikt.sz. 1/79-144/2013. 
sz. anyag) 

15. Előterjesztés a 2013/2014. óvodai nevelési év előkészítésével kapcsolatos fenntartói 
feladatokról (Ikt.sz. 1/79-158/2013. sz. anyag) 

16. Előterjesztés Ifjúsági Közösségi Tér létrehozásáról (Ikt.sz. 1/79-164/2013. sz. anyag) 
17. Előterjesztés a nyári napközis tábor lebonyolításáról (Ikt.sz. 1/79-165/2013. sz. anyag) 
18. Előterjesztés a Rákospalotai Meixner Általános Iskola és Alapfokú Művészetoktatási 

Intézmény támogatásáról (Ikt.sz. 1/79-162/2013. sz. anyag) 
19. Előterjesztés a kerületi Pedagógusnap programjáról (Ikt.sz. 1/65-81/2013. sz. anyag) 
A meghívó szerinti sorrenden módosítani javasol az alábbiak szerint: a 10.,11.,12., és a 14., 
17., 18., 19. napirendeket előre javasolja hozni a költségvetés módosítás utáni, következő hét 
napirendi pontnak. Megállapítja, hogy a napirendi javaslattal kapcsolatban kérdés, észrevétel, 
hozzászólás nincs. Kéri a bizottság szavazatát. 
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KKESB 128/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja az 
előterjesztett napirendi javaslatot. 
(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
 
E l f o g a d o t t   n a p i r e n d : 
 
1. Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Önkormányzat 2013. évi költségvetésének I.  módosításáról (Ikt.sz. 1/79-178/2013. 
sz. anyag)           „R” 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester   

    Aradi Gizella főosztályvezető 
 
2. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat által alapított 

elismerések adományozásáról szóló 24/2012. (VI. 6.) önkormányzati rendelet 
módosításáról (Ikt.sz. 1/79-147/2013. sz. anyag)      „R” 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  
   Herczeg István osztályvezető 
 

3. Előterjesztés a Károly Róbert Általános Iskola Bogáncs utcai tornaterem TAO-
forrásból történő harmadik fél általi részleges felújításáról (Ikt.sz. 1/79-173/2013. 
sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
   Herczeg István osztályvezető 
 

4. Előterjesztés a XV. kerületben, a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ 
fenntartásában működő iskolák intézményvezetői szakmai véleményének 
megismeréséről (Ikt.sz. 1/79-174/2013. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
   Herczeg István osztályvezető 
 

5. Előterjesztés a 2012/2013. nevelési-oktatási év tapasztalatairól (Ikt.sz. 1/79-
144/2013. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    
   Herczeg István osztályvezető 
 

6. Előterjesztés a nyári napközis tábor lebonyolításáról (Ikt.sz. 1/79-165/2013. sz. 
anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    
   Herczeg István osztályvezető 
 

7. Előterjesztés a Rákospalotai Meixner Általános Iskola és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény támogatásáról (Ikt.sz. 1/79-162/2013. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    
   Herczeg István osztályvezető 
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8. Előterjesztés a kerületi Pedagógusnap programjáról (Ikt.sz. 1/65-81/2013. sz. 
anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    
   Herczeg István osztályvezető 

 
9. Előterjesztés a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság  Alapító Okirata módosításáról (Ikt.sz. 1/79-
155/2013. sz. anyag)   
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    
   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 
10. Előterjesztés az önkormányzati rendezvények szervezéséről és az ahhoz 

kapcsolódó feltételek biztosításáról (Ikt.sz. 1/79-161/2013. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    
   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 
 

11. Előterjesztés a testvérvárosi kapcsolatok újjáalakításának eredményeiről (Ikt.sz. 
1/79-153/2013. sz. anyag)   
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 
 
12. Előterjesztés a képviselő-testület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról 

szóló 28/2012.(VII.2.) önkormányzati rendelet és az egyes képviselő-testületi 
hatáskörök átruházásáról és egyes hatáskörök megállapításáról szóló 27/2011. 
(V.31.) önkormányzati rendelet módosításáról (Ikt.sz. 1/79-148/2013. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester     „R” 

Dr. Pongor Lilla jogász 
 

13. Előterjesztés az egyes képviselő-testületi hatáskörök átruházásáról és egyes 
hatáskörök megállapításáról szóló 27/2011. (V.31.) önkormányzati rendelet 
módosításáról (Ikt.sz. 1/79-149/2013. sz. anyag)      „R” 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    

Dr. Pongor Lilla jogász 
 
14. Előterjesztés a XV. kerületi Önkormányzat vagyonáról, a vagyongazdálkodás 

szabályairól szóló rendelet megalkotásáról (Ikt.sz. 1/79-163/2013. sz. anyag)   „R” 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  
   Dr. Trinn Miklós osztályvezető 
 

15. Előterjesztés az Egészségügyi Intézmény 2013-2017. évi szakmai fejlesztési 
programjáról (Ikt.sz. 1/79-142/2013. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 
 

16. Előterjesztés: Beszámoló a Zsókavár utcai házi orvosi rendelőben kialakítandó 
gyógyszertárral kapcsolatban folytatott tárgyalásokról (Ikt.sz. 1/79-143/2013. sz. 
anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 
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17. Előterjesztés a XV. kerületi Önkormányzat fenntartásában működő 
intézményekben dolgozó közalkalmazottak jutalmazásáról (Ikt.sz. 1/79-157/2013. 
sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester   
   Herczeg István osztályvezető 
 

18. Előterjesztés a 2013/2014. óvodai nevelési év előkészítésével kapcsolatos 
fenntartói feladatokról (Ikt.sz. 1/79-158/2013. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
   Herczeg István osztályvezető 

 
19. Előterjesztés Ifjúsági Közösségi Tér létrehozásáról (Ikt.sz. 1/79-164/2013. sz. 

anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    
   Herczeg István osztályvezető 

 
 Egyebek  
 

* * * 
 
 
 
1. Előterjesztés Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Önkormányzat 2013. évi költségvetésének I.  módosításáról (Ikt.sz. 1/79-178/2013. 
sz. anyag)           „R” 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester   

    Aradi Gizella főosztályvezető 
 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót a főosztályvezető 
asszonynak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
   Aradi Gizella főosztályvezető: Az előterjesztés mellékleteit képező 
táblázatok az előző verzióhoz képest nem változtak. A képviselő-testület két ízben tárgyalta 
már a költségvetés I. sz. módosítását, a második alkalommal számszaki kiegészítések is 
történtek. Az újabb előterjesztés azért készült el, mert a szöveges indoklásnál részletesen 
kifejtették, milyen hátránnyal és kockázattal kell számolnia az önkormányzatnak abban az 
esetben, ha a költségvetési rendeletben foglalt néhány módosítást nem fogadja el a képviselő-
testület. Az előterjesztés első része a várható veszteségeket és kockázatokat elemzi. Az 
előterjesztést sokadszorra végignézték, megállapítható, hogy az előterjesztésben szereplő 
tételek túlnyomó többségében képviselő-testületi döntésen alapuló átvezetések, a testület már 
döntött bizonyos szakmai kérdésekben. Átruházott hatáskörben is történtek módosítások, 
amelyek szintén – a képviselő-testület számára – érdemi döntési helyzetet nem eredményez. 
Ennek figyelembevételével kéri a bizottságot, támogassa az előterjesztésben foglaltakat.   
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 
észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság csak megtárgyalásra javasolja a 
képviselő-testület részére az előterjesztést. Kéri a bizottság szavazatát.  
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KKESB 129/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta a „Budapest 
Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzat 2013. évi 
költségvetésének I.  módosításáról” c. előterjesztést, melyet megtárgyalásra javasol a 
képviselő-testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 3 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
 
2. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat által alapított 

elismerések adományozásáról szóló 24/2012. (VI. 6.) önkormányzati rendelet 
módosításáról (Ikt.sz. 1/79-147/2013. sz. anyag)      „R” 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  
   Herczeg István osztályvezető 

 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 
úrnak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
   Herczeg István osztályvezető: A rendeletmódosítás apropóját az adta, 
hogy idén január 1-jétől az iskolában dolgozó pedagógusok, közalkalmazottak 99%-ban más 
megítélés alá kerülnek munkáltatói szempontból, mint a mellettük dolgozó technikai 
dolgozók. Ezt az ellentmondást szerette volna az előterjesztő feloldani, ennek lehetőségét 
keresték. A megoldás az, hogy a rendeletbe egy olyan kitüntetés illetve oklevél kerül, amelyet 
a kerületben dolgozó iskolai pedagógusok részére alapít az önkormányzat és ezzel elismeri 
munkájukat. Így nem lesz különbség az iskolákban egymás mellett dolgozó, technikai és 
pedagógus állományban dolgozók között.  
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés nincs, 
hozzászólások következnek. Megadja a szót a Tyukász Tamás tankerületi igazgatónak. 

 
Tyukász Tamás: Ez a fajta megoldás nagy örömüket szolgálja, hiszen 

az állami fenntartásba vétel során állt elő az a helyzet, hogy az önkormányzat már nem 
munkáltatója azoknak a pedagógusoknak, akik a kerületi gyermekek tanítására, nevelésére 
áldozzák az életüket. Megköszöni a lehetőséget, melyet a maga részéről maximálisan 
támogat.  

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Az Intézményfenntartó 

Központot ezzel a megoldással tehermentesítik és a kerületi pedagógusokat pedig támogatják. 
További hozzászólás hiányában a vitát lezárja. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra és 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére az előterjesztésben foglaltakat. Kéri a 
bizottság szavazatát. 
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KKESB 130/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta a „Budapest 
Főváros XV. kerületi Önkormányzat által alapított elismerések adományozásáról szóló 
24/2012. (VI. 6.) önkormányzati rendelet módosításáról” c. előterjesztést, melyet 
megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
 
3. Előterjesztés a Károly Róbert Általános Iskola Bogáncs utcai tornaterem TAO-

forrásból történő harmadik fél általi részleges felújításáról (Ikt.sz. 1/79-173/2013. 
sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
   Herczeg István osztályvezető 

 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 
úrnak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
   Herczeg István osztályvezető: Hosszas egyeztetés után született ez a 
megoldás. A megoldás kettős. Nevezetesen arról van szó, hogy a Bogáncs utcai tornaterem 
esetében a nyílászárók részleges felújítására, illetve cseréjére kerül sor, illetve kosárpalánk és 
annak tartószerkezetének cseréjére. Az elmúlt hét egyeztetésekről szólt, melynek 
eredményeképpen közös megállapodás született az előterjesztő, illetve a Budapesti 
Legyőzhetetlen Feketék Kosárlabda Klub egyesület elnöke között. Ez arról szól, hogy a klub 
végrehajtja a társasági adóról és osztalékról szóló jogszabály alapján azt a beruházást, ami az 
előterjesztés mellékletében megtalálható. Több mint egy évtizede évente 180-200 gyermek 
részére nevelés-oktatást biztosít kosárlabda tekintetében ez a klub. Az előterjesztő, vagyis a 
Polgármester úr szándéka az volt, hogy valamilyen módon ezt a közszolgáltatást honorálja. 
Középtávú együttműködési megállapodásra is sor kerül az előterjesztés melléklete szerint, 
Tehát, egyrészt arról van szó, hogy a klub TAO forrásból részlegesen felújítja a tornatermet, 
másrészt pedig, hogy az önkormányzat a klub által biztosított közszolgáltatásért cserébe, 
középtávú együttműködés keretében öt éven keresztül önköltségi áron biztosítja az általa 
használt tornatermek bérleti díjait.  
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Kéri a napirenddel kapcsolatos 
kérdéseket.  

 
Németh Angéla képviselő: Az 1. határozati javaslatban miért kellett 

megfogalmazni, hogy a GMK-ra, vagy az önkormányzatra nem róhat semmiféle költséget? 
Hogy kell ezt értelmezni?  

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Kéri az osztályvezető urat, adjon 

választ a feltett kérdésre. 
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Herczeg István osztályvezető: Akár az önkormányzatot is meg lehetne 
említeni egyedül, hiszen ő a tulajdonos, de a feladatellátást (átadás, átvétel) a GMK látja el.  

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Kéri a hozzászólásokat. 
 
Tyukász Tamás Tankerületi Igazgató: Az ilyen beruházásoknál nagyon 

fontosak a részletek. A többi intézmény vonatkozásában állandó panasz, hogy a külsős 
használók nagyon igénybe veszik a tornatermet. Ez megoldandó, fontos probléma, hiszen 
öröm, hogy a lakosság is igénybe tudja venni a létesítményeket, de probléma az 
elhasználódása.  

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: További hozzászólás hiányában 

szavazás következik. Javasolja, hogy megtárgyalásra, és elfogadásra javasolja az előterjesztést 
a bizottság a képviselő-testület részére.  
 
KKESB 131/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta a „Károly 
Róbert Általános Iskola Bogáncs utcai tornaterem TAO-forrásból történő harmadik fél általi 
részleges felújításáról” c. előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a 
képviselő-testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
 
4. Előterjesztés a XV. kerületben, a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ 

fenntartásában működő iskolák intézményvezetői szakmai véleményének 
megismeréséről (Ikt.sz. 1/79-174/2013. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
   Herczeg István osztályvezető 

 
 Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 

úrnak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
 Herczeg István osztályvezető: Az előterjesztő szándéka, hogy 

megismerje azt a folyamatot, ami az iskolában lejátszódott, hiszen abba már az önkormányzat 
nem lát bele teljes egészében. Szeretnék megismerni a jogszabály által bekövetkezett változás 
tényleges hatásait, illetve felmérni azokat a pontokat, amelyeken korrigálni, javítani 
szükséges, illetve helyes, jó irányt mutatnak. Szeretnék, ha ezt az intézményvezetők dolgozat 
formájában eljuttatnák az önkormányzathoz és itt feldolgozva, javaslatokat tehessenek a 
„hogyan tovább?”-ra.  

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Kéri a kérdéseket. 
 
Tóth Imre  képviselő: Fel sem kívánja tételezni, hogy az 

intézményvezetők bármilyen okból kifolyólag finomított képet mutatnának az egész 
folyamatról, de miért nem készítenek – mint oly sok helyen – dolgozói elégedettségi 
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vizsgálatot? Nyilván a dolgozat szakmai véleményt fog tartalmazni az oktatásra, folyamatokra 
kiterjedően, de összességében egy teljesen anonim véleménykérés is előremutató lehet. Ezt 
mondjuk egy gyűjtőládába lehetne bedobni. Ez természetesen nem kifejezetten az 
intézményvezetőkre vonatkozna, hanem az összes dolgozókra, így részükről is adott lenne a 
lehetőség véleménynyilvánításra.  

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: A képviselő úr kérdésére válaszul 

elmondja, hogy nagy rátekintés és áttekintés a beosztott pedagógusoknak az átalakításra nincs. 
Szimpátia kérdésről lehet szó, hogy tetszik-e számukra a kialakult helyzet. Ez a következő 
tanévben helytálló is lenne, de jelenleg még nincs rálátása a pedagógusoknak az átalakítás 
jelentőségére. Elsősorban csak a személyes munkájukat befolyásoló tényezőkről tudnak 
véleményt alkotni, ezért a felvetés - véleménye szerint - még nem időszerű.   

 
Tyukász Tamás tankerületi igazgató: A két témát különválasztaná, mert 

nem feltétlen függ össze. Érdekes lehet az elszenvedő alanyok véleménye is az átalakulás 
folyamatáról, de ez egy másik feladat legyen. Visszatérve az előterjesztés témájához; az 
Önkormányzat és a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ szoros együttműködésben 
dolgozik egymással. A tapasztalatok összegyűjtésével az együttműködés színvonalát 
folyamatosan javítani kell, mert nagyon hasznos és csak támogatni lehet. 

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Az előterjesztésben az is szerepel, 

hogy ehhez a feladathoz megbízási szerződés is társulna, ezzel is szeretnék elismerni az 
igazgatók átalakítással kapcsolatos munkáját. 

 
Tóth Imre  képviselő: A pedagógusok az eltelt időszakban saját bőrükön 

érzik az átalakítás pozitív vagy negatív hatásait. Az intézményvezető az üzemeltetéshez, 
szakmai munkához kapcsolódó problémákat első körben látja. A Klebelsberg 
Intézményfenntartó Központ és a GMK közötti hatásköröket teljesen le kellene tisztázni. Nem 
érti, hogy miért szükséges megbízási szerződésben felkérni az igazgatót. A tapasztalata 
alapján írja meg, és készítse el a szakmai anyagot. Az anonimitást azért emelte ki, mert név 
nélkül könnyebben kiderülnek a szakmai problémák. 

 
Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Az anyagi motivációnak fontos 

jelentősége van, ezt senki nem tagadhatja. Ha minőségi munkát várnak az igazgatóktól, és ha 
az önkormányzat tudja ezt támogatni, akkor tegye is meg. Véleménye szerint ez nem hibás 
irányvonal. 

 
Tóth Imre  képviselő: Ha kérnek az igazgatóktól egy szakmai véleményt 

az eddig eltelt időszakról, az legyen természetes. Nem sajnálja a honoráriumot, de ha valóban 
szó szoros értelében elemzi a kérést, akkor ne azért írjanak le valamit, mert pénzt kapnak érte, 
hanem nyilvánítsanak a tapasztalatok alapján valódi véleményt. 

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: További hozzászólás hiányában a 

vitát lezárja. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja az 
előterjesztést a képviselő-testület részére. Kéri a bizottság szavazatát. 

 
 
 
 
 



 12 

 
KKESB 132/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta a „XV. 
kerületben, a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ fenntartásában működő iskolák 
intézményvezetői szakmai véleményének megismeréséről” c. előterjesztést, melyet 
megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 3 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
 
5. Előterjesztés a 2012/2013. nevelési-oktatási év tapasztalatairól (Ikt.sz. 1/79-

144/2013. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    
   Herczeg István osztályvezető 

 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 
úrnak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
   Herczeg István osztályvezető: Korábbi határozat alapján kellett 
elkészíteni az előterjesztést, célja, hogy bemutassák, hol tart az átadás-átvétel folyamata. Az 
első időkben elsősorban csak adminisztratív jellegű folyamat zajlott, amit nagyon alapos, 
tényleges munkavégzés követett. A folyamat során elő-elő jönnek olyan problémák, amik az 
első időkben nem jelentkeztek. Ebben kicsit az intézményvezetők is hibásak. Az biztos, hogy 
ez a folyamat rávilágít olyan pontokra, amelyek eddig a mélyben rejtőztek. Ha részletesebb 
információ szükséges, kérdésre nagyon szívesen válaszol. 
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Kéri a napirenddel kapcsolatos 
kérdéseket.  

 
Tóth Imre  képviselő: Az anyag összeállítása előtt meg lettek kérdezve 

az intézményvezetők? Bekérték véleményüket?  
 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megadja a szót válaszadásra az 

osztályvezető úrnak.  
 
Herczeg István osztályvezető: Az óvodavezetőkkel minden héten 

egyeztetetnek, minden előterjesztést részletesen átbeszélnek. Az iskolák esetében csak 
tájékoztatás történt, hiszen ez az előterjesztés most nem az ő oldalukról készült, hanem az 
átadás-átvétel folyamatának törvényességi oldalát figyelembe véve. Tehát most nem a 
folyamat gyakorlati részéről van szó.  

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Kéri a napirenddel kapcsolatos 

hozzászólásokat.  
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Tyukász Tamás Tankerületi Igazgató: Az átadás-átvétel folyamata 

még mindig tart, még mindig vannak mellékletek, amely elrendezése folyamatban van, illetve 
a képviselő-testület elé fog kerülni egy része. A végső kiértékelés még várat magára. Ha erre 
közbenső igény van, segítségére lesz  az önkormányzatnak. 

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Az előterjesztésben egyértelmű 

utalás található a Gazdasági, Működtetési Központ munkájával kapcsolatos negatívumokra. 
Arra is egyértelmű utalás van, hogy a tapasztalatok összegzéseképpen változtatásra lesz 
szükség az önkormányzat részéről. Ezzel valamennyi képviselő egyetért, akinek vannak a 
GMK-val kapcsolatban negatív tapasztalatai, vagy visszajelzései.   

 
Tóth Imre képviselő: Az osztályvezető úr elmondta, hogy heti, vagy 

havi szinten történik az óvodavezetőkkel egyeztetés. Tyukász igazgató úr is szintén heti vagy 
havi rendszerességgel tart egyeztetést az iskolaigazgatókkal, ahol írásban vagy szóban 
leírhatják vagy elmondhatják észrevételeiket, tapasztalataikat?  

 
Tyukász Tamás tankerületi igazgató: Természetesen az átalakítás 

megköveteli. Heti rendszerességgel tartanak az iskolaigazgatókkal értekezleteket. Több 
alkalommal az igazgatókkal, az önkormányzat képviselőjével és a GMK vezetőivel is történt 
egyeztetés. A megbeszélésről írásos anyagok is születtek, de többnyire szóbeli egyeztetések 
vannak. Természetesen vannak még megoldandó problémák.  

 
Tóth Imre  képviselő: Nem érti, ha folyamatosan egyeztetnek, akkor 

miért van szükség arra, hogy megbízási szerződéssel és külön juttatás mellett elkészítetnek az 
igazgatókkal egy szakmai anyagot. Lehet, hogy nem elég részletesek az egyeztetések?  

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megállapítja, hogy az 

osztályvezető úr és az igazgató úr nem kíván reagálni az előbbi hozzászólásra. További 
hozzászólás hiányában a vitát lezárja. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra és 
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére. Kéri a bizottság szavazatát. 
 
KKESB 133/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta a „2012/2013. 
nevelési-oktatási év tapasztalatairól” c. előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra 
javasol a képviselő-testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 3 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
 
6. Előterjesztés a nyári napközis tábor lebonyolításáról (Ikt.sz. 1/79-165/2013. sz. 

anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    
   Herczeg István osztályvezető 
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   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 
úrnak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
   Herczeg István osztályvezető: Ilyen előterjesztés eddig még nem 
készült, megint olyan feladatról van szó, amely az átszervezésből adódik és joghézag is van, 
mert a jogszabály nem rendelkezik egyértelműen a gyermekek nyári elhelyezéséről. Az 
előterjesztés megjelöli a forrásokat, és a helyszínt. Az önkormányzat nem szeretné a 
gyermekeket ellátatlan hagyni, ezért az előterjesztés megjelöli a forrásokat, a helyszínt, 
illetve, hogy a feladatot a GMK-nak és az ISK-nak kell megvalósítani.  
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Az elmúlt évek gyakorlatához 
képest van változás, újdonság az elképzelésekben bármilyen vonatkozásban?  

 
Herczeg István osztályvezető: Az eredeti szándék szerint nagyon 

markáns változás lett volna, de az idő rövidsége miatt a változást nem tudták teljesen 
kidolgozni, ezért elvetették az ötletet. Igazán jelentős változás a pedagógusok bérezése 
kapcsán ölt testet, remélhetőleg megkétszereződik a napidíj.  
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Ez a változás nem lényegtelen, 
mert a napközis táborban dolgozó pedagógusok mindig nehezményezték, hogy alacsony a 
megbecsülés ezen a területen. Megállapítja, hogy további hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a 
bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja az előterjesztésben foglaltakat a képviselő-
testület részére. Kéri a bizottság szavazatát. 
 
KKESB 134/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta a „nyári 
napközis tábor lebonyolításáról” c. előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra 
javasol a képviselő-testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
 
7. Előterjesztés a Rákospalotai Meixner Általános Iskola és Alapfokú 

Művészetoktatási Intézmény támogatásáról (Ikt.sz. 1/79-162/2013. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    
   Herczeg István osztályvezető 

 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 
úrnak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
   Herczeg István osztályvezető: Az átszervezés miatt átmeneti helyzet 
alakult ki. A Meixner Általános Iskola finanszírozása átmenetileg nehézkessé vált. Az 
önkormányzattól átvette a feladatot az állam, és ott egy kis bizonytalansági tényező lépet fel. 
Az iskolát fenntartó alapítvány megkereste az önkormányzatot és az egyeztetés során egy 
olyan megállapodásra került sor, amely értelmében négy hónapig elengedné az önkormányzat 
az épület után fizetendő bérleti díjat. 
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Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megállapítja, kérdés, észrevétel, 
hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja az 
előterjesztést a képviselő-testület részére. Kéri a bizottság szavazatát. 
 
KKESB 135/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta a 
„Rákospalotai Meixner Általános Iskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
támogatásáról” c. előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-
testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
 
8. Előterjesztés a kerületi Pedagógusnap programjáról (Ikt.sz. 1/65-81/2013. sz. 

anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    
   Herczeg István osztályvezető 

 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 
úrnak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
   Herczeg István osztályvezető: Az előterjesztést valójában nem az 
Intézményfelügyeleti és Humán Főosztály készítette, hanem a Polgármesteri Kabinet 
Társadalmi Kapcsolatok Csoportja, a meghívón elírás történt. Mivel régen mindig az 
osztályuk készítette az előterjesztést, ezért pontosan tudja miről van szó. A helyszín 
változatlan a Csokonai Művelődési Központ. Szintén megoldandó kérdésről van szó, mivel az 
iskolai pedagógusok már nem az önkormányzat fenntartói jogkörébe tartoznak, de ugyanolyan 
elismeréseket kell, hogy megkapjanak, mint az óvodapedagógusok.  
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Kéri a napirenddel kapcsolatos 
kérdéseket.  

 
Németh Angéla képviselő: Ugyan nem osztályvezető úr az előterjesztő, 

de szeretné megkérdezni, hogy az intézményfenntartó hozzájárul-e bármilyen formában a 
pedagógus napi rendezvényhez?  
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megadja a szót a Tankerületi 
Igazgató Úrnak.  

 
Tyukász Tamás: A pedagógus nap programjának egyeztetésekor abban 

állapodtak meg, hogy az önkormányzat szervezi az ünnepséget és biztosítja a helyet, az 
elismerések mellé a virágcsokrot a nőknek, az üveg bort a férfiaknak a fenntartó adja, hiszen a 
saját dolgozóikról van szó.  
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Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megállapítja, hogy hozzászólás 
nincs, a vitát lezárja. Ismerteti a határozati javaslat tartalmát az alábbiak szerint: „A 
Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, jóváhagyja a 
Pedagógusnap kerületi rendezvényének programját az Ikt.sz. 1/65-81/2013. sz. előterjesztés 1. 
sz. melléklete szerinti tartalommal.” Kéri a bizottság szavazatát.  
 
KKESB 136/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság úgy dönt, jóváhagyja a 
Pedagógusnap kerületi rendezvényének programját az Ikt.sz. 1/65-81/2013. sz. előterjesztés 1. 
sz. melléklete szerinti tartalommal.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 31.  
(Jogszabályi hivatkozás: 10/2003. (IV.1.) 10.§ (2) bek. f) pontja) 
(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
 
9. Előterjesztés a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság  Alapító Okirata módosításáról (Ikt.sz. 1/79-
155/2013. sz. anyag)   
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    
   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 
 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót a Kabinetvezető 
Asszonynak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: Az előterjesztés címe valóban a 
média társaság alapító okiratának módosításáról szól, formálisan erről is van szó, de valójában 
az előterjesztéssel azt szeretnék elősegíteni, hogy a RUP-15 Kft minél hamarabb birtokba 
vehesse azokat a területeket, amit jelenleg a média társaság foglal el. A RUP-15 Kft 
tevékenységéhez feltétlen szükség van a helységek bővítésére munkájuk ellátása céljából. Ez 
az előterjesztés nagyobb előterjesztésben már többször szerepel a bizottságok és a képviselő-
testület előtt. Most azért lett leválasztva a téma a vezetőválasztástól, mert úgy ítélte meg az 
előterjesztő, hogy a székhely megváltoztatása nem tűr további halasztást. Kéri a bizottságot, 
támogassa az előterjesztésben foglaltak megtárgyalását és elfogadását.  
 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a napirenddel kapcsolatos 
kérdéseket. 
 
   Németh Angéla képviselő: Ki az aláíró most a média társaságnál?  
 
   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: Jelenleg nincs aláíró, mivel nincs 
ügyvezető, helyettese korábban sem volt. Van egy meghatalmazott ügyvéd, aki a cégbírósági 
benyújtást elektronikus úton el tudja végezni. Egy hónap áll rendelkezésre, hogy az alapító 
okirat módosítás a cégbírósághoz bekerüljön.   
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Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megállapítja, hogy észrevétel, 
hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja az 
előterjesztést a képviselő-testület részére. Kéri a bizottság szavazatát. 
 
KKESB 137/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta a „XV. Média 
Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság  Alapító 
Okirata módosításáról” c. előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a 
képviselő-testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 3 igen szavazat, 2 ellenszavazat, 0 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
 
10. Előterjesztés az önkormányzati rendezvények szervezéséről és az ahhoz 

kapcsolódó feltételek biztosításáról (Ikt.sz. 1/79-161/2013. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    
   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 
 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót a Kabinetvezető 
Asszonynak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: Hosszadalmas anyag, részletesen 
próbálták bemutatni, hogy a rendezvényekkel foglalkozó Társadalmi Kapcsolatok Csoportra 
milyen típusú és mennyiségű feladat hárul. A Képviselő-testület év elején elfogadta a 
rendezvénynaptárt, ebből jól látszik, milyen sok a kerületi központi rendezvény. Elég 
szerteágazóak, munka és időigényes. A munkatársak éjjel – nappal, hétvégén is dolgoznak, 
ezért kéri az előterjesztő a csoport létszámát plusz egy fővel megemelni.  
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Kéri a napirendi ponttal 
kapcsolatos kérdéseket.  

 
Németh Angéla képviselő: A csoport munkáját és tagjait jól ismeri. Az 

egy fő plusz megoldást jelent, vagy nem kellene elgondolkodni azon, hogy a 
sportrendezvények, vagy a kulturális rendezvények szervezését megosszák a Csokonai 
Művelődési Központtal, illetve az Ifjúsági és Sportközponttal? Nem lenne célszerűbb így 
megszervezni a kiemelt rendezvényeket?  

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megadja a szót válaszadásra. 
 
Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: Ha többen lesznek a feladatra, 

megoldás lehet, bár az is megoldás, amit képviselő asszony mondott, de így lett kialakítva év 
elején a munkamegosztás a hivatalban és ezek között a keretek között kell maradni. A 
problémát az is súlyosbítja, hogy sporttal viszonylag kevés munkatárs foglalkozik, az ISK 
vezetője régóta beteg, az ottani munkatársak is szintén kevesen vannak.   
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Valószínűleg, ha a későbbiek során jobban kialakul az együttműködés és a munkamegosztás, 
akkor jobban fognak működni a rendezvények és nem fog senkire ilyen nagy teher hárulni. A 
mostani időszak kísérleti időszaknak minősül.  

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megállapítja, hogy észrevétel, 

hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja az 
előterjesztést a képviselő-testület részére. Kéri a bizottság szavazatát. 

 
KKESB 138/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta az 
„önkormányzati rendezvények szervezéséről és az ahhoz kapcsolódó feltételek biztosításáról” 
c. előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
 
11. Előterjesztés a testvérvárosi kapcsolatok újjáalakításának eredményeiről (Ikt.sz. 

1/79-153/2013. sz. anyag)   
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

    Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 
 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót a kabinetvezető 
asszonynak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
   Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: A múlt év nyarán tárgyalta a 
képviselő-testület a testvérvárosokkal kapcsolatos előterjesztést, akkor több határozatot is 
hozott. A határozatok közül van ami megvalósult, van ami nem. Jelen előterjesztés célja, hogy 
bemutassa az eddig megvalósított dolgokat, illetve azokat az új kezdeményezéseket, amiről 
tavaly csak részben, vagy egyáltalán nem volt még szó. Hatályon kívül kell helyezni azokat a 
határozatokat, amelyeken már most látszik, nem lehet végrehajtani.  
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 
észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére. Kéri a bizottság szavazatát. 
 
KKESB 139/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta a 
„testvérvárosi kapcsolatok újjáalakításának eredményeiről” c. előterjesztést, melyet 
megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 3 igen szavazat, 2 ellenszavazat, 0 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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12. Előterjesztés a képviselő-testület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról 
szóló 28/2012.(VII.2.) önkormányzati rendelet és az egyes képviselő-testületi 
hatáskörök átruházásáról és egyes hatáskörök megállapításáról szóló 27/2011. 
(V.31.) önkormányzati rendelet módosításáról (Ikt.sz. 1/79-148/2013. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester     „R” 

Dr. Pongor Lilla jogász 
 
 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót Dr. Pongor 
Lillának, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
   Dr. Pongor Lilla  jogász: Az áprilisi előterjesztéshez képest a 
következő módosításokat tették az előterjesztésbe: A képviselő-testület által megtárgyalt és 
elfogadott módosító javaslatokat beépítették, a Kormányhivataltól érkezett jelzésre reagálva a 
jegyző törvényességi felügyeletével kapcsolatos feladatokat kiegészítették, mert nem volt 
teljes a lista. Kivették a PJB hatáskörébe javasolt GMK SZMSZ-ének elfogadásával 
kapcsolatos hatáskört, mert vitát váltott ki a képviselő-testület ülésén. A hatáskörök 
kiegészülnének egy további javaslattal; a jegyző hatáskörébe javasolják felvenni a 
házszámozással kapcsolatos hatáskört. Ez konkrétan sorszámok megállapításáról szól. 
December 31-ig jegyzői hatáskörben volt, de január 1-jétől képviselő-testületi hatáskörbe 
tartozik. Mivel erre is 30 napos határidő vonatkozik, javasolják a jegyzői hatáskörbe vételt. 
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 
észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére. Kéri a bizottság szavazatát. 

 
KKESB 140/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta a „képviselő-
testület és szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló 28/2012.(VII.2.) 
önkormányzati rendelet és az egyes képviselő-testületi hatáskörök átruházásáról és egyes 
hatáskörök megállapításáról szóló 27/2011. (V.31.) önkormányzati rendelet módosításáról” c. 
előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 3 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
 
13. Előterjesztés az egyes képviselő-testületi hatáskörök átruházásáról és egyes 

hatáskörök megállapításáról szóló 27/2011. (V.31.) önkormányzati rendelet 
módosításáról (Ikt.sz. 1/79-149/2013. sz. anyag)      „R” 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    

Dr. Pongor Lilla jogász 
 
 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót Dr. Pongor 
Lillának, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
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   Dr. Pongor Lilla  jogász: Összhangban van az előző előterjesztéssel ez 
az anyag, mert a jegyzői és a polgármesteri hatáskörök átruházására tesznek javaslatot. 
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 
észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére. Kéri a bizottság szavazatát. 

 
KKESB 141/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta az „egyes 
képviselő-testületi hatáskörök átruházásáról és egyes hatáskörök megállapításáról szóló 
27/2011. (V.31.) önkormányzati rendelet módosításáról” c. előterjesztést, melyet 
megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 3 igen szavazat, 2 ellenszavazat, 0 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
 
14. Előterjesztés a XV. kerületi Önkormányzat vagyonáról, a vagyongazdálkodás 

szabályairól szóló rendelet megalkotásáról (Ikt.sz. 1/79-163/2013. sz. anyag)   „R” 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  
   Dr. Trinn Miklós osztályvezető 

 
 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 
úrnak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
   Dr. Trinn Miklós osztályvezető: Ez a harmadik ilyen előterjesztés, 
melyet kiegészíteni nem kíván, minden lényeges információt tartalmaz.  
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 
észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére. Kéri a bizottság szavazatát. 

 
 
KKESB 142/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta a „XV. 
kerületi Önkormányzat vagyonáról, a vagyongazdálkodás szabályairól szóló rendelet 
megalkotásáról” c. előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-
testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 3 igen szavazat, 2 ellenszavazat, 0 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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15. Előterjesztés az Egészségügyi Intézmény 2013-2017. évi szakmai fejlesztési 

programjáról (Ikt.sz. 1/79-142/2013. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 
 
 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót a főosztályvezető 
asszonynak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: Ez az előterjesztés a 
folytatása az Egészségügyi Intézmény márciusi beszámolójának. A képviselő-testület a 
beszámoló elfogadásakor úgy döntött, hogy az Egészségügyi Intézményben tervezett 
változások felvázolása későbbi előterjesztés tárgya lesz. Ezt írták le az előterjesztésbe, illetve 
az Egészségügyi Intézmény vázolta elképzeléseit. A mostani tervek szerint, az elképzelés 
annyiban változott az előzőhöz képest, hogy a költségvetésben elfogadottak kerülnek 
megvalósításra a 2013. évben, és a további tervek az ötéves terv részeként fognak 
megvalósulni. Ennek egyik kiemelt eleme a röntgengép megvásárlása. Az előző években is 
volt arról szó, hogy az elhasználódott röntgengép helyett az Egészségügyi Intézmény újat 
vásárol, illetve felújítja a régit. Több szakértővel megvizsgáltatták a röntgen készüléket, akik 
egybehangzóan állítják, nem érdemes felújítani részlegesen, vagy komplett felújítás 
szükséges, vagy új gép beszerzésére kell sort keríteni. A költségvetésben 45 millió forint lett 
erre a célra meghatározva. Egy új gép beszerzése a megfelelő digitalizálással 72,5 millió 
forint. Ésszerűbb lenne átcsoportosítással az egész összeget most kifizetni, de az az opció is 
működhetne, hogy most 45 millió forintot fizet ki az Egészségügyi Intézmény, és a jövő évi 
várható önkormányzati juttatással lesz kifizetve a fennmaradó összeg. A jövő évre nem biztos, 
hogy szerencsés fizetési kötelezettséget vállalni, a betegellátás érdekében ésszerűbb lenne 
egyben kifizetni az összeget. 
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Kéri a napirenddel kapcsolatos 
kérdéseket.  

 
Németh Angéla képviselő: Az előterjesztés határozati javaslatában 

szerepel, hogy a röntgengépre a költségvetés II. sz. módosítása során lesz elkülönítve összeg. 
Miért nem lehetett az I. sz. módosításban szerepeltetni?  

 
Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: Az előterjesztés május 

29-ére készült, korábban még úgy tűnt, hogy az I. módosítás eddig az időpontig elfogadásra 
kerül. Valószínűleg már nincs is mód arra, hogy az I. módosításba betervezni, ezért csak a II. 
módosításban lesz rá lehetőség. 
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megállapítja, hogy további kérdés, 
észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére. Kéri a bizottság szavazatát. 
 
 
 
 
 
 



 22 

KKESB 143/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta az 
„Egészségügyi Intézmény 2013-2017. évi szakmai fejlesztési programjáról” c. előterjesztést, 
melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
 
16. Előterjesztés: Beszámoló a Zsókavár utcai házi orvosi rendelőben kialakítandó 

gyógyszertárral kapcsolatban folytatott tárgyalásokról (Ikt.sz. 1/79-143/2013. sz. 
anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 
 
 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót a főosztályvezető 
asszonynak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: A képviselő-testület úgy 
döntött, elfogadja annak lehetőségét, hogy a Zsókavár utcai orvosi rendelőben gyógyszertár 
létesüljön. Ennek akadálya a 250 méterre vonatkozó szabály, ez azt jelenti, hogy 
gyógyszertárak egymástól legalább 250 méteres távolságban kell hogy elhelyezkedjenek. A 
Zsókavár utcában két ilyen működik. A harmadik helyen szerepel a rendelő, a két 
gyógyszertár és a rendelő között nincs meg a 250 méter. Ezért volt szükséges a tárgyalások 
megindítása. Erre polgármester úr sort kerített, beszélt mindkét gyógyszertár vezetőjével. A 
megbeszélés eredménye, nem szerencsés, hogy a Zsókavár utcába a régi jól működő 
gyógyszertárak bármelyike is áthelyezésre, vagy esetleg megszüntetésre kerül. Ennek másik 
oka, hogy a gyógyszertárnak nem alkalmas a helyiség. A végeredmény, hogy nem lesz 
gyógyszertár a Zsókavár rendelőben, hanem fitotéka, melyet megpályáztatni szükséges.  
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 
észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére. Kéri a bizottság szavazatát. 
 
KKESB 144/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta a „Beszámoló 
a Zsókavár utcai házi orvosi rendelőben kialakítandó gyógyszertárral kapcsolatban folytatott 
tárgyalásokról” c. előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-
testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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17. Előterjesztés a XV. kerületi Önkormányzat fenntartásában működő 
intézményekben dolgozó közalkalmazottak jutalmazásáról (Ikt.sz. 1/79-157/2013. 
sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester   
   Herczeg István osztályvezető 
 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 
úrnak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
   Herczeg István osztályvezető: Ebben az évben a kerület 
közalkalmazottai rendkívül megfeszítetten kellett hogy dolgozzanak. Ennek két oka, hogy a 
GMK átvett jó néhány feladatot, és az iskolák állami fenntartásba kerültek. Emiatt a két 
tényező miatt döntött úgy az előterjesztő, hogy jutalomban kívánja részesíteni az iskolákban 
dolgozókat. Intézményenként 40 e forint/fő összegben kívánja meghatározni az összeget. 
Részletes kimutatást tartalmaz a melléklet, melyből az is kiderül, hogy a bérmaradvány az 
intézményeknél nem keletkezett, így jutalomkeret nincs.  
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Kérdés hiányában kéri a 
hozzászólásokat.  

 
Tóth Imre  képviselő: A hihetetlen racionális működésnek 

köszönhetően, hogyan lehet, hogy nem sikerült bérmegtakarítást elérnie a GMK-nak? 
Valószínűleg minden ki volt számolva. Ha a GMK működéséhez hozzá kell nyúlni a 
problémák miatt, és erről valóban elkészül egy előterjesztés, azt csak üdvözölni tudja.  

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megállapítja, hogy további 

észrevétel, hozzászólás nincs. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra és elfogadásra 
javasolja az előterjesztést a képviselő-testület részére. Kéri a bizottság szavazatát. 
 
KKESB 145/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta a „XV. 
kerületi Önkormányzat fenntartásában működő intézményekben dolgozó közalkalmazottak 
jutalmazásáról” c. előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-
testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
 
18. Előterjesztés a 2013/2014. óvodai nevelési év előkészítésével kapcsolatos 

fenntartói feladatokról (Ikt.sz. 1/79-158/2013. sz. anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
   Herczeg István osztályvezető 

 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 
úrnak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
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   Herczeg István osztályvezető: Két verzió van feltüntetve az első 
határozati javaslatban. Az egyik takarékosabb, a másik a jogszabályból eredő álláshelyekről 
van szó. Az óvodavezetőkkel több fordulóban egyeztettek erről. Közös megállapodásra 
jutottak abban, hogy nincs szükség az óvodák esetében informatikai szakemberre 
intézményenként, holott a jogszabály ezt is kötelezően előírja. Az a) verzió arról szól, hogy 
minden egyéb álláshelyet, amit a jogszabály előír az óvodák esetében, azt biztosítják a 
számukra. A b) változat már nem ezt tartalmazza, elsősorban a pedagógus asszisztenseket 
érinti. A jogszabály szerint három csoportonként kell biztosítani egy pedagógiai asszisztenst,  
ezt tartalmazza az a) verzió. A b) verzióban telephelyenként javasolnak egy pedagógus 
asszisztenst. Ez az eltérés legfőbb oka. A forrást nagyrészt az állami biztosítja, a kérdés az, 
hogy fel kívánják-e használni, mert a kerületben dolgozó közalkalmazottak száma jelentős 
módon megemelkedik, a 111 fő helyett 170 pedagógus munkát segítő lesz az óvodákban. A 4. 
pont olyan adatokat tartalmaz, amire a szakmai iroda két éve folyamatosan felhívja a 
figyelmet, mert a legfontosabb problémákra világít rá. A hivatkozott anyagot az Oktatási 
Hivatal készítette. Ez olyan megállapításokat tesz, mely szerint a Budapesti kerületek között 
65%-os, hátulról a második, legkihasználatlanabb óvodai kapacitással rendelkezik a kerület. 
Ez nagyon elszomorító adat.   
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Kéri a napirenddel kapcsolatos 
kérdéseket. 

 
Tóth Imre képviselő: Ha jól értette osztályvezető úr bevezetőjét, akkor 

az óvodavezetők által történt egyeztetés alapján az a) verziót javasolják elfogadásra. Az 
önkormányzat a forrásoldalt be tudja tervezni? A bér kigazdálkodható?  

 
Herczeg István osztályvezető: Eddig feladatfinanszírozás volt, most 

pedig álláshelyeket finanszíroz az állam. Nagyjából biztosítható az a többletigény az állami 
forrásból, amely megjelenik. Azért nagyjából, mert attól is függ, milyen besorolású 
alkalmazottat vesz fel az óvoda.  

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megállapítja, hogy hozzászólás 

nincs. Javasolja, hogy a bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja az előterjesztést a 
képviselő-testület részére azzal a kiegészítéssel, hogy a bizottság a határozati javaslatok közül 
az A) variációt támogatja. Kéri a bizottság szavazatát. 
 
KKESB 146/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta „a 2013/2014. 
óvodai nevelési év előkészítésével kapcsolatos fenntartói feladatokról” c. előterjesztést, 
melyet megtárgyalásra és elfogadásra javasol a képviselő-testület részére az A) variáció 
figyelembe vételével.   
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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19. Előterjesztés Ifjúsági Közösségi Tér létrehozásáról (Ikt.sz. 1/79-164/2013. sz. 
anyag) 
Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester    
   Herczeg István osztályvezető 

 
 
   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Megadja a szót az osztályvezető 
úrnak, felkéri az előterjesztés kiegészítésére.  
 
   Herczeg István osztályvezető: A kerületben régóta hiányzik egy olyan 
intézmény, amely csak és kizárólag az ifjúságé. Több döntést hozott erre vonatkozóan a 
képviselő-testület. Az előterjesztő egyeztetést folytatott a befogadó intézménnyel, mert meg 
kell teremteni az intézményi hátteret. Az egyeztetések alapján a Csokonai Művelődési 
Központ lenne a befogadó intézmény, biztosítaná a fiatalok számára telephelyként a 
Száraznád u. 5. sz. alatt található közösségi teret, ahol egy nagyobb méretű szabadtéri 
szabadidő központ jönne létre elsősorban sportpályákkal. Ennek pontos kialakítása, terve a 
Kerületi Szabályozási Tervről szóló előterjesztésben szerepel részletesebben. Az előterjesztés 
célja, hogy amennyiben a képviselő-testület elfogadja, hogy szeretne egy önálló intézményt 
biztosítani az Újpalotán élő fiatalok részére, meg kell kezdeni az intézmény átszervezésével 
kapcsolatos teendőket.  
 

Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Megadja a szót a Csokonai 
Művelődési Központ vezetőjének, Tóth Lajos igazgató úrnak.  

 
Tóth Lajos Csokonai Művelődési Központ vezetője: Megtisztelő 

feladat érte őket, hogy az új intézmény létrejöttébe bevonták a Csokonai Művelődési 
Központot. A tömegsporttól szeretnének eltávolodni, mert az számukra szakmaidegen. Ennek 
hangot adva írásba is foglalták véleményüket. Meglepődve olvasta az előterjesztésben, hogy 
sportpark létesül a házak között. Intézményük a végletekig kihasználható, nagyon boldogan 
teljesítenek, de csak ameddig tudnak. Szeretné leszögezni, hogy olyan mértékű adminisztráció 
növekedéssel jár minden a GMK felé, ha egy újabb intézményegységet kapnak, még több 
probléma lehet. Egyszerű intézményegység jönne létre, de nem tudják előre megmondani, kb. 
mennyibe kerülne a működtetése. Új civil szerveződési forma megalapozására nyújtana 
lehetőséget ez az új intézmény, befogadó és segítő szándékú, de nem kis művelődési házként 
szolgálna, és óvná a sportlétesítménytől az önkormányzatot, több okból is. A Száraznád Iskola 
sportpályája, télen korcsolyapályája rendelkezésre áll. Egy újabb pálya létrehozásával 
felesleges konfliktusokat is vállalnának. A beindítást természetesen vállalják, számolva azzal, 
hogy megnövekszik az adminisztrációjuk a GMK felé.  

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Kéri az előterjesztéssel 

kapcsolatos kérdéseket.  
 
Tóth Imre  képviselő: Az  előterjesztésben olvasta, hogy a javasolt 

helyszínen lévő épületben korábban pártiroda működött, amely megszűnt, és az MSZP XV. 
kerületi szervezete is itt működött korábban. A múlt időt honnan szedik? A mai napig 
érvényes bérleti szerződésük van a Palota Holdinggal, havi bérleti díjat fizetnek. A bérleti 
szerződésük felmondásával kapcsolatban a mai napig nem érkezett megkeresés részükre. Az 
előterjesztésben foglaltakkal egyetért, valóban szükség van egy Ifjúsági Házra. Az igazgató 
úrnak igaza van abban, hogy ha hangzavar lesz a környéken, a nyugdíjasok azt azonnal jelezni 
fogják, és ellene lesznek minden hangosabb programnak. A Zsókavár u. 15. sz. alatt másabb 
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korosztálynak szóló programok vannak, de ott van közvetlen mellette. A Száraznád Iskolában 
valóban van sportpálya. Maga az elképzeléssel egyetért, csak koncepcionálisan át kell 
gondolni, mi van körülötte, milyen funkciót szánnak a létesítménynek, milyen 
sporttevékenység folytatható itt, stb. és nem szabad megfeledkezni a környék lakosságáról, 
akinek a nyugalmát nem szabad zavarni.  

 
Gyurkovics Miklós  bizottsági elnök: Az elképzelés ellen senki nem 

szólalt fel, azzal mindenki egyetért, hogy az újpalotai ifjúság számára létesüljön egy 
szabadidős közösségi tér. Azzal természetesen egyetért, hogy a hangos tevékenységeket át 
kell gondolni. Tervként a Külvárosi Tankör Drégelyvár utcai épülete is felmerült 
helyszínként. Az előterjesztésben is szerepel, hogy a megvalósítás előtt lakossági fórum 
megtartására is sor kerül.   

 
Tóth Lajos Csokonai Művelődési Központ vezetője: A Végvári 

Ifjúsági Ház épülete is felmerült későbbi fejlesztési lehetőségként. Azt javasolják, hogy 
elsőként egy tényleges, motivált fiatal réteget célozzanak meg, ne akarjanak senkit behívni. 
Délutántól abszolút elfogadó, befogadó mentalitású emberek várnák a fiatalokat, ahol 
alkothatnak maguknak. Ezért nem is gondolnak nagy átépítésre. Minimális festéssel akár már 
szeptemberben elindulhat a létesítmény. Az alapfelszereltséget meg kellene vásárolni, de nem 
nagy beruházást igénylő nyitásra gondoltak. Aztán ha beválik, akkor a Végvári Ifjúsági Ház 
épülete bizonyos más típusú tevékenység befogadására is alkalmas lehetne. 

 
Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: További hozzászólás hiányában a 

vitát lezárja, megadja a szót az osztályvezető úrnak. 
 
Herczeg István osztályvezető: Tóth Imre képviselő úrnak válaszul 

elmondja, hogy a Palota Holdingtól kapták meg az adatokat.  
 
Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Újpalotán egy ilyen elképzelés a 

környék lakóiból is ki fog váltani véleményeket, ezért erre nagyon oda kell figyelni. Ezt 
feltétlen figyelembe kell venni a programok és a kialakítandó profil szempontjából. Javasolja, 
hogy a bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület 
részére. 

 
KKESB 147/2013. (V.21.) sz. határozat 
 
A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalta az „Ifjúsági 
Közösségi Tér létrehozásáról” c. előterjesztést, melyet megtárgyalásra és elfogadásra 
javasol a képviselő-testület részére.  
Felelős   : polgármester 
Határidő : 2013. május 29., képviselő-testületi ülés 
(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma 5  fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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Egyebek 
 
 

Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Kéri a közérdekű bejelentéseket, 
észrevételeket.  
 

Herczeg István osztályvezető: A pályázati időszak lezárult. Jelzi a 
bizottság elnökének, hogy június 10-éig rendkívüli ülést kellene tartania, hogy az iskolák által 
beadott pályázatok ügyében döntés születhessen, mielőtt a gyermekek elmennének nyári 
szabadságra. 
 

Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: Köszöni a tájékoztatást, 
természetesen figyelembe veszi a kérést. Megköszöni a bizottság munkáját, a jelenlévőknek a 
részvételt, az ülést bezárja.  
 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
          Gyurkovics Miklós  
           elnök 
 
 
 
 
 
 
A kivonatot készítette: Paulusz Katalin 
             bizottsági titkár 
 


